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06 marca 2023 roku o godzinie 17:30 w holu głównym Zespołu Kształcenia w Łubianie
odbyło się Zebranie Wiejskie. W Zebraniu uczestniczyli mieszkańcy Sołectwa, według
załączonej listy obecności oraz Wójt Gminy Kościerzyna Grzegorz Piechowski, Wicewójt
Gminy Kościerzyna Grzegorz Świtała,  Dyrektor Zespołu Kształcenia Mirosław
Pepliński, Radny Gminy Kościerzyna Piotr Kwidziński, przedstawiciele policji.

Po przywitaniu zebranych sołtys przedstawił porządek zebrania, który został zatwierdzony
jednogłośnie:

1. Przywitanie mieszkańców,
2. Przedstawienie planu zebrania,
3. Zatwierdzenie planu zebrania przez mieszkańców,
4. Sprawozdanie Sołtysa z zadań zrealizowanych ze środków funduszu sołeckiego w
2022 roku,
5. Omówienie propozycji zgłoszonych do realizacji z funduszu sołeckiego w 2023 roku,
6. Podjęcie decyzji ws. planowanego podziału środków z funduszu sołeckiego,
7. Wystąpienie Wójta Gminy Kościerzyna,
8. Wolne wnioski,
9. Zamknięcie obrad.

Streszczenie przebiegu obrad: 

Po sprawozdaniu za rok 2022 przedstawiono następujące propozycje do realizacji ze
środków funduszu sołeckiego w roku 2023:



Omówione propozycje dotyczące podziału funduszu sołeckiego zostały zaakceptowane
przez uczestników spotkania. Sołtys poddał pod głosowanie wniosek w sprawie podziału
środków z funduszu sołeckiego. Wniosek ten został przyjęty jednogłośnie.

Kolejnym punktem było Wystąpienie Wójta Gminy Kościerzyna. Wójt zrelacjonował
ważniejsze inwestycje wykonane w Gminie jak i w naszym sołectwie w roku 2022 oraz
przedstawił plany na rok bieżący:

W wolnych wnioskach zgłoszono postulaty i omówiono między innymi takie tematy jak:

- zgłoszenie braku dostępu do kompetetntych pracowników UG 
- problemy z odśnieżaniem
- oznakowanie nowej części ulicy Wiosennej
- potrzebę budowy zaplecza socjalnego dla korzystających ze stadionu
- uregulowania ruchu na nowym osiedlu
- konieczności wyznaczenia dodatkowego przejścia dla pieszych w okolicy DINO
- problemy z dostępem do lekarza
- problemy z długimi przerwami w dostawie energii
- konieczność uzupełnienia ławek i stołów na altanach
- uzupełnienie zieleni na deptaku Jeziorna
- montaż kamer na deptaku Jeziorna oraz na altanach
- złe połączenia komunikacji publicznej z Łubiany do Kościerzyny
- budowa chodnika na ul. Pogodnej
- oświetlenia ul. Makowej

Na zakończenie zebrania złożono na ręce wójta apel o modernizację linii
elektroenergetycznej 15kV wraz z podpisami mieszkańców.
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